

Verslag

Vergadering	Regiegroep
Gehouden op	7 november 2022, 17:30 uur A009
Opgemaakt door	Griffie
Aanwezig	Mark Verhoeven (voorzitter), Piet Verheijen, Corne de Rooij Namens het college: Liselotte Franssen, Mark van Stappershoef Toehoorders: Ben Thijsselink Griffie: Ingrid van Breda, Frits Harteveld (griffier)
Afwezig m.k.	Arno de Laat, Ruud Lathouwers (secretaris)

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering.

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Vaststellen verslag vergadering regiegroep 26 september 2022

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

Leystromen wil de masterclass in GH0 verband. Voorzitter: in principe kiezen we een dinsdagavond, maar een maandag-, woensdag- of donderdagavond kan ook. Voor 21 december proberen af te stemmen.

4. Terugblik vergaderingen / werkbezoek

De mail van Jeroen Straathof agenderen bij werkgroep Bestuurlijke Vernieuwing.
Vergaderschema: Q1 en Q2 doorplannen volgens huidige structuur.

5. Concept-agenda's 5^e raadscyclus

Concept-agenda's

5a Beeldvormende vergadering 22 november 2022

Opmerking: dit is meer een informatiebijeenkomst dan een beeldvormende avond.

Vragen aan regiegroep:

- *Zijn de sessies openbaar? Ja, in Goirles Belang publiceren. Evt. 5 of 10 minuten ruimte reserveren voor vragen van inwoners.*
- *Worden de sessies opgenomen? Indien mogelijk. Volgende keer uitzenden / technisch regelen.*
- *Worden belanghebbenden en de pers uitgenodigd? Nee, tenzij de ambtelijke organisatie / het college dit voorstelt.*
- *Worden deze sessies geleid door een voorzitter uit de voorzitterspool of door een voorzitter uit de organisatie? Om het even wie het doet, afstemmen met de organisatie.*
De voorzitter rondt af: de sessies zijn technisch, openbaar en informeel.

5b Oordeelsvormende vergadering 29 november 2022

- Voorzitter: *het is de verwachting dat dit 2 avonden gaat duren. Dinsdagavond beginnen en een uitloop naar woensdag. Volgorde van de stukken: Eerst sociaal domein, dan de raadsvoorstellen waarbij insprekers kunnen komen, dan de burap pas agenderen. De rapporten RMB gaan naar een andere avond.*
- *De Burap wordt niet besproken in een beeldvormende vergadering. Raadsleden kunnen voorafgaand aan de vergadering schriftelijke vragen stellen.*
Corne *vindt het wenselijk dat de 2^e burap er is voor de begroting en dat de jaarcijfers er zijn voor de perspectiefnota.*
Burgemeester: *In het raadsvoorstel staat nu beschreven waarom dat dit keer niet haalbaar was.*
- Liselotte: *Hoek kalverstraat / Tilburgseweg nog toevoegen aan de agenda van 29 november, als het er al is.*
- Corne: *Heeft participatie plaatsgevonden bij het programma mobiliteit? Is dit het mobiliteitsplan of het programma?*
Liselotte *geeft aan dat participatie heeft plaatsgevonden. Dit is het programma, ofwel de visie. Daarna komt het mobiliteitsplan, dat is het uitvoeringsdocument.*

5c Besluitvormende (hamer)raadsvergadering 29 november 2022

- *Kunnen de verordeningen rechtstreeks naar deze hamerraad? Deze zijn niet in een oordeelsvormende vergadering besproken.*
Voorzitter: *volgende keer een argumentatie van het college of de organisatie toevoegen waarom raadsvoorstellen rechtstreeks naar de hamerraad gaan.*

5d Informatiebijeenkomst Veiligheid - Ondernijning 13 december 2022

- *Wordt deze sessies geleid door een voorzitter uit de voorzitterspool of door een voorzitter uit de organisatie? Idem 5a.*

6. Planning

In de bijgevoegde bijlagen is de geactualiseerde planning voor respectievelijk het 4^e kwartaal 2022 en het 1^e kwartaal 2023 opgenomen. Ook treft u een concept voorzittersschema aan. *Beeldvormende avond op 10 jan kan niet i.v.m. de nieuwjaarsreceptie. Deze avond verzetten naar 9 of 11 januari.*

7. Nieuw ingekomen stukken voor raadsvergadering van 20 december 2022

Geen opmerkingen.

8. Overzichten moties en toezeggingen.

Piet: Op de toezegging doorrekening personeel voor het fietspad naar Gilze is nog geen reactie gekomen. Piet vraagt dit na bij wethouder Peter van Dijk.

9. Wat verder ter tafel komt

Corne: wil in contact komen met raad van Tilburg. Kan dit op 21 november bij het fractievoorzittersoverleg worden besproken? Of als GVGR inspreken bij de raad van Tilburg of inspreken namens de gehele raad? Mark Verhoeven zou een brief sturen en namens alle partijen ondertekenen? Voorzitter: Dit punt hoort niet hier thuis in de regiegroep en wordt elders met raadsleden onderling besproken.

10. Sluiting